
Vítáme Vás v novém školním roce 2023/24. V tomto čísle budou
opět všechny zajímavosti, co se staly v září a říjnu nového školního

roku, od různých exkurzí, až po přestavbu školního areálu.
Doufáme, že všichni načerpali přes prázdniny dostatek síly a jsou

připraveni do nového školního roku

Rekonstrukce hřiště
Aktuálně probíhající
rekonstrukce hřišť započala již
ke konci loňského školního
roku 2023/24 a měla být
dokončena na konci října 2023.
Ačkoliv měla původně hřiště být
hotová již na začátku září, to se
bohužel nestihlo. Teď to
vypadá, že už se to všechno
pomalu a jistě chýlí ke konci a
za necelý měsíc už budou
hřiště v provozu.



Pasování prvňáčků

Dne 4.10.2023 jsme přivítali v
tělocvičně prvňáčky vřelým úsměvem a
proslovem.
Nejprve jsme je pasovali, dali jsme jim
ozdobnou šerpu se jménem . Potom
jsme jim vysvětlili, co se bude dít a
rozdělili jsme je do skupin .

Měli jsme šest
stanovišť př:
házení ringo kroužku na kužel, fotbal,
střelnici,
skořápky,obecné informace o sobě, skákání do žíněnek



Když všichni prvňáčci obešli všechna stanoviště, tak jsme šli hrát
společné hry.
Hráli jsme:
- rybičky rybáři jedou
- raketky
- vybíjenou
- fotbal



OBLÍBENÁ JÍDLA VE
ŠKOLE

Na druhém stupni
jsme udělali anketu
na oblíbenost jídel.
Zúčastnilo se 32 lidí.
Na prvním místě
skončila pizza a na
druhém místě
špagety , třetí bylo
kuře.

Skauting - Úvaha
Skautuji už přes pět let, což se může zdát jako hodně, ale já si poslední dobou
říkám, že to je i celkem málo. Za posledních několik měsíců jsem poznal spoustu
podobně starých skautů a ti všichni skautují třeba 8, 10 let… někdy i více. A pak
jsem tady já se svými pěti . Ale myslím si, že mi to nezabrání o skautingu napsat tuto
úvahu.

Přijde mi, že spousta lidí skauting vnímá
pouze jako nějaký kroužek, ale pro někoho
jako jsem třeba já, to znamená spoustu
přátel, zážitků, dovedností, ale i historii,



různé rituály a tradice, kterých se ke
skautingu váže opravdu mnoho a
jenom těžko byste hledali třeba dva
oddíly, které mají tyto tradice stejné.

Tradice mezi různými oddíly se
mohou lišit , ať už v tom , jak se nosí
kroj, to znamená jestli se dává šátek
nad nebo pod límeček, nebo jestli se
kroj zastrkává do kalhot. Pak jsou tu

samozřejmě vodní skauti, kteří mají kroj modrý (já jako suchozemský ho mám
pískový). Když jsem u vodních skautů, rád bych zmínil, že z pohledu ,,sucháče” si
myslím, že ,,vodáci” mají celkově rituály a tradice lepší, hezčí a zajímavější.
Například házení do vody toho, kdo má zrovna narozeniny, se mi hrozně líbí.

Osobně bych řekl, že když někdo o skautingu řekne, že prostě jenom chodíme do
lesa, tam spíme, a pak jdeme s krosnou na zádech zpátky, tak to někdo může brát
docela jako ne úplně urážku, ale zase když to ten člověk myslí smrtelně vážně, tak
proč ne. Často to lidé ale říkají, protože prostě neví.

Exkurze do protivínského
pivovaru a krokodýlí zoo

V úterý 10.10. jela 6. až 9. třída na exkurzi do protivínského
pivovaru , a pak protivínské krokodýlí zoo.

Pivovar:
První písemné zmínky o protivínském pivovaru se datují již od roku
1540. Pivovar vždy patřil k
nejvýznamnějším v českých
zemích. V roce 1711 přešel
do vlastnictví šlechtického
rodu Schwarzenbergů, v
němž setrval déle než dvě



stovky let. Pivo se vaří z kvalitní vody. Do nádrže s vodou umístí
samečka raka a podle jeho pohybu a tepu zjistí , zda je voda
kvalitní nebo ne. Rak musí být dostatečně dospělý, a jakmile je
moc starý , tak ho vymění.
Momentálně pivovar vlastní čínští investoři.
Krokodýlí zoo:
Hned po pivovaru jsme se
vydali do krokodýlí zoo.
Rozdělili jsme se na dvě
skupiny. Jedna skupina šla
od začátku a druhá od
konce.Tato zoo vznikla kvůli
tomu, že provozovatel
Miroslav Procházka už od
mala měl rád krokodýly.
Tato zoo je největší
krokodýlí zoo v Evropě s 22 druhy krokodýlů.
Krokodýlové potřebují velké teplo, takže tam měli 40°C.

Myslím si , že si tento výlet všichni užili , protože to bylo zajímavé .

Exkurze na úřad práce a do
kavárno-knihkupectví

Dne 17.10. 2023, jsme celá osmá třída jeli do Prachatic. Tam jsme
navštívili Úřad práce, na kterém jsme si vyslechli propracovanou
prezentaci o většině témat týkajících se výběru povolání a trhu
práce. Viděli jsme různé zajímavé statistiky a fotky . Až poté však
přišla asi ta nejzajímavější část dne. Testy na co bychom se mohli
hodit. Někomu vyšli né úplně sedící povolání, ale někomu to vyšlo
opravdu přesně tak, jak si představovali a ujistilo je to ve výběru
školy.



Následně jsme se přesunuli do podniku
Volné směry, což je kavárna, spojená s
knihkupectvím. Tam jsme si vyslechli
povedenou besedu o strastech, ale i
pozitivech podnikání a dokonce i zkusili
rozpoznat pachy různých defektů kávy. Po
besedě někteří z nás vyzkoušeli některé z
produktů a musím uznat, že jak kávu, tak
například horkou čokoládu, mají opravdu
skvělou.

Přespolní běh
Na přespolní běh jsme přijeli v 8:00 hodin na Vodník.

V 9:45 h jako první běželi mladší žáci, kteří běželi
1,4 km , z naší školy běžel Jan Vacík , který doběhl
jako 5. s časem 7,39 a Šimon Mařík , který doběhl
38. s časem 10min.

V 10:00 h běžely mladší žákyně , které běžely také
1,4 km , běžela Klaudie Talafousová , která skončila
na 20. místě a Zuzana Hrdličková a

ta skončila na 32. místě.
A nejlepší z naší školy byl Radovan Košina,
kterému patří velká gratulace za 1. místo!!!


